
Tartu Vallavolikogu Kogukonna-ja kultuurikomisjoni 

 koosolek nr. 24/ 16.01.2024. a.  Vallamajas. 

Kohal veebis: Veronika Täpsi, Külli Suvi, Meeli Kruus (ühineb koosolekuga 2-e päevakorra 

punkti ajal) 

Kohal vallamaja saalis: Jaanika Kreela, Aune Sepp, Mariann Vink 

Puudub: Meelis Villems 

Vallavalitsusest: Marjaliis Kivisaar, Tõnis Tõnissoo, Anne Aleksejev 

Päevakord ja koosoleku käik: 

1. Projektis „Kõrveküla spordihalli hoone energiatõhususe parandamine“ osalemine. 

Ülevaate eurofondist rahataotluseks annab Tõnis Tõnissoo. Plaanis on renoveerida 

vana spordihalli nii, et seal saaks edaspidi peale sportlike tegevuste ka kogukondlikke 

üritusi ja piirkonna koosolekuid pidada. Kuna toetusraha oleks projekti rahastamise 

korral 53 %, siis on tõenäone, et omaosaluse suudame ka tagada. Kindlasti oleks 

tarvis kinnitust, et omaosaluseks oleks võimekus olemas (arengukomisjoni ettepanek, 

me toetame seda). See oleks eelarvestrateegia väline investeering! Aeg näitab, aga 

taotleda võiks. 

Komisjon otsustab: toetada eelnõud- 5 poolthäält. 

2. Projektis „ Tabivere aleviku sadeveesüsteemi ehitamine“ osalemine. Ülevaate 

projektist annab Tõnis Tõnissoo. See on väga vajalik aleviku kortermajadele ja samuti 

eramajadele. Võimalusel saab siis siduda see Pargi tn. kergliiklusteega. Ka selle 

projekti puhul on vaja tagada toetuse saamise korral omaosalus. Taas 

eelarvestrateegia väline investeering. Aga taotleda võiks. 

Komisjon otsustab: toetada eelnõud 6 poolthäält. 

3. Arvamus OÜ Mantrum Kobratu liivakarjääri keskkonnaloa taotluse muutmise kohta. 

Jutupunkti avab Marjaliis Kivisaar. Nimetatud liivakarjääri on uuritud ning soovitakse 

olemasolevat maavara sügavuti veel kaevandada. Karjäär asub riigimaal. Komisjon 

võtab selle teadmiseks. 

4. Seisukoht maavara kaevandamiseks keskkonnaloa L.MK/328095 muutmise 

(laiendamise ) taotluse kohta.  

Jutupunkti tutvustab Marjaliis Kivisaar. Ka selles karjääris on veel kaevandatavat 

maavara ning kuna Keskkonnaamet on andnud loa, siis soovitakse sügavuti laiendada 

kaevandamisala. Komisjon võtab teadmiseks. 

Koosolekuga ühineb sotsiaalkomisjon. 

5. Koolieelsete lasteasutuste teeninduspiirkonna kinnitamine. 

Anne Aleksejev tutvustab määruse täiendamise vajadust. Teeninduspiirkonnaks on 

kogu Tartu valla territoorium ning kõik koolid ja lasteaiad teenindavad elanikkonda. 

Komisjon otsustab: toetada eelnõud 6 poolthäält. 



6. Sotsiaaltransporditeenuse osutamise hanke korraldamiseks ja halduslepingu 

sõlmimiseks loa andmine. 

Anne Aleksejev tutvustab hanke tingimusi ja korda, millega püütakse saada paremaid 

tingimusi sotsiaaltransporditeenuse osutamiseks. Komisjon kuulab ära abivajajate 

ootused ning otsustab anda loa uue hanke korraldamiseks. 

Hääletamisel: 6 poolthäält eelnõu toetamiseks.  

7. Kohapealsed küsimused: 

• Anne Aleksejev tutvustab koolide ja lasteaedade seisukohta õpetajate streigi 

osas. Kõik koolid ja lasteaiad vallas streigivad osaliselt. Koolitööd ja lastehoidu 

reguleerivad asutuste juhtkonnad ise.   

• Arutleme lumelükkamise teemasid. Üldjuhul ollakse rahul, vahel lükkab sahk 

suuremaid kuhilaid teeotstesse, aga lund on palju ja soovitame suhelda 

normaalselt, mitte etteheiteid tehes, vaid asjalikke ettepanekuid pakkudes. 

• Arutleme, et vaja oleks ülevallaliselt kogukondade esindajatel vahel kokku saada, 

et ühiselt plaani pidada ja paremini koostööd teha. Kevadel võiks lahtise 

komisjonikoosoleku korraldada ja kogukondadele infot jagada parimate 

praktikate osas. 

Koosolek lõppes kl. 17.50 

Koosolekut juhatas Aune Sepp (allkiri digitaalne) 

 


